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Ε∆ΕΣΣΑΣ ΣΤΙΣ 20 ∆ΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2014 

 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ :  307/2014      

 

ΘΕΜΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ  ∆ΙΑΤΑΞΗΣ: 

11. ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΗ ΧΡΗΣΗΣ ΑΝΤΛΙΟΣΤΑΣΙΩΝ ΚΑΙ ΑΡ∆ΕΥΤΙΚΩΝ ∆ΙΚΤΥΩΝ ΧΩΡΙΚΗΣ 

ΑΡΜΟ∆ΙΟΤΗΤΑΣ ΤΗΣ Τ.Κ. ΝΗΣΙΟΥ ΣΤΗΝ  ΥΠΟ ΣΥΣΤΑΣΗ ΑΣΤΙΚΗ ΜΗ ΚΕΡ∆ΟΣΚΟΠΙΚΗ 

ΕΤΑΙΡΙΑ ΠΟΥ ΘΑ ΑΠΟΤΕΛΕΙΤΑΙ ΑΠΟ ΤΟΠΙΚΟΥΣ ΧΡΗΣΤΕΣ 

 

 Σήµερα Σάββατο 20 ∆εκεµβρίου 2014 και ώρα 12.00΄ το ∆ηµοτικό Συµβούλιο 

συνήλθε σε τακτική δηµόσια συνεδρίαση στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

∆ηµοτικού Συµβουλίου Έδεσσας, ύστερα από την µε αριθµ. πρωτ. 37.803/16-12-2014 

έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου κ. Φίλιππου Γκιούρου, η οποία δηµοσιεύτηκε 

στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του ∆ηµοτικού Καταστήµατος και επιδόθηκε 

νόµιµα, όπως ορίζουν οι διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 «Νέα 

Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης – Πρόγραµµα 

Καλλικράτης». 

 Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι ήταν 

παρόντα τα 23 από τα 27 µέλη του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και ονοµαστικά οι:  

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1 Γκιούρος Φίλιππος (Πρόεδρος) 13 Λαµπρόπουλος Κωνσταντίνος 

2 Παρθενόπουλος Γεώργιος (Αντιπρόεδρος) 14 Πασχάλης Αλέξανδρος 
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3 Πισλίνας Χρήστος (Γρ/τεας) 15 Πέτκος Χρήστος  

4 Αρβανιτίδου-Ιωσηφίδου Ζωγράφα 16 Ρυσάφης Αντώνιος 

5 Γιώγας ∆ηµήτριος  17 Σαµλίδης Μιχαήλ 

6 ∆ασκάλου Χρήστος  18 Σόντρας Ιωάννης  

7 ∆ηµητριάδης Βασίλειος 19 Ταπαζίδης ∆ηµήτριος 

8 ∆ίου Αναστάσιος 20 Τσιβόγλου Χρήστος  

9 Ζδρου Αικατερίνη  21 Φουνταλής Μιχαήλ  

10 Ιατρίδου – Βλαδίκα Αναστασία 22 Φράγκου-Κυανίδου Ελισάβετ 

11 Κατσάρα – Βλάχου Μαρία  23 Χατζόγλου Ιωάννης 

12 Κούκος Γεώργιος   

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

αν και κλήθηκαν νόµιµα 

1 Βερικούκης Χρήστος 3 Μουράτογλου Ιωάννης 

2 Μάρκου ∆ιονύσιος 4 Ταµβίσκου Ευτυχία 

  

Η ∆ηµοτική Σύµβουλος κα Αναστασία Ιατρίδου – Βλαδίκα αποχώρησε από τη 

συνεδρίαση µετά τη συζήτηση του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Στη συνεδρίαση προσκλήθηκε και παραβρέθηκε ο Πρόεδρος της Τοπικής 

Κοινότητας Νησίου  κ. Χρήστος Τσαπκίνης, για το 11ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης.  

 Απουσίασε ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Άρνισσας κ. Κυριάκος Χατζηγεωργούδης,  

αν και κλήθηκε νόµιµα. 

Ο ∆ήµαρχος κ. ∆ηµήτριος Γιάννου προσκλήθηκε και παρίσταται στη 

συνεδρίαση. 

 Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η Ουρανία Πασιαλή, τακτική υπάλληλος 

του ∆ήµου για την τήρηση των πρακτικών. 

Ο Πρόεδρος ύστερα από τη διαπίστωση ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία κήρυξε 

την έναρξη της συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και πρότεινε να 

συζητηθούν σήµερα ως κατεπείγοντα, σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 7 του 

άρθρου 67 του Ν.3852/10 (ΦΕΚ Α' 87) και για την εύρυθµη λειτουργία των 

υπηρεσιών του ∆ήµου, τα θέµατα: 1.«Επιχορήγηση συλλόγου ενταγµένου στο 

µητρώο εθελοντικών οργανώσεων της Γενικής Γραµµατείας Πολιτικής Προστασίας», 

2.«Έκδοση ψηφίσµατος για τη DIGEA»,  3.«Έγκριση παραλαβής µανταρινιών και 

πορτοκαλιών από τον Αγροτικό συν/µό Άργους και διάθεσή τους σε οικονοµικά 
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αδύνατους δηµότες» και 4.«Έγκριση διενέργειας καλλιτεχνικών και πολιτιστικών 

εκδηλώσεων στην πλατεία του Παλαιού οικισµού Αγ. Αθανασίου». 

  Το δηµοτικό συµβούλιο µετά από διαλογική συζήτηση και αφού είδε τις 

διατάξεις του ανωτέρω άρθρου,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

κρίνει τα ανωτέρω θέµατα ως κατεπείγοντα, για τον λόγο που στην εισήγησή 

του ο Πρόεδρος εξέθεσε και τα οποία πρέπει να συζητηθούν σήµερα, σύµφωνα µε 

τις διατάξεις της παρ. 7 του άρθρου 67 του Ν.3852/10 (ΦΕΚ Α' 87) και να ληφθούν 

σχετικές αποφάσεις.  

 

Ο Πρόεδρος εισηγούµενος το 11ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης, έθεσε 

υπόψη των µελών του ∆ηµοτικού Συµβουλίου την από 17/12/2014 εισήγηση της 

Οικονοµικής Υπηρεσίας, η οποία έχει ως εξής: 

«Η οικονοµική υπηρεσία του ∆ήµου Έδεσσας λαµβάνοντας υπόψη: 
1. την από 18-12-14 αίτηση της υπο σύσταση κοινωφελούς αστικής εταιρίας 

διαχείρισης άρδευσης του τοπικού διαµερίσµατος Νησιού Έδεσσας για 
αυτοδιαχείριση της άρδευσης 

2. το άρθρο 185 παρ. 2 του ν. 3463/2006 και  
3. την ανάλογη εισήγηση του νοµικού συµβούλου της ΚΕ∆Ε, η οποία  

επισυνάπτεται  
και συνυπολογίζοντας: 

1. την απολογιστική εικόνα της υπηρεσίας Άρδευσης στο ∆ήµο ως προς την 
ανταποδοτικότητα που είναι ελλειµµατική,  ως προς τις εισπράξεις αλλά κυρίως 
ως προς τις βεβαιώσεις που πραγµατοποιήθηκαν για το ολοκληρωµένο έτος 
2013,  όπου υπολείπονται  523.543,16€  από τα λειτουργικά έξοδα της χρήσης 
2013 (δηλαδή έσοδα βεβαιωµένα 426.784,49€ - έξοδα ενταλθέντα 
950.327,65€),  που καθιστά την υπηρεσία προβληµατική.  

2. Το γεγονός ότι κατά την  κατάρτιση των προϋπολογισµών των δήµων 
λαµβάνονται υπόψη τα έσοδα που έχουν εισπραχτεί κατά το προηγούµενο 
οικονοµικό έτος και για την ισοσκέλιση της υπηρεσίας, λόγω απόκλισης δεν 
µπορούν να εγγράφουν όλα τα αιτούµενα έξοδα, µε αποτέλεσµα να µην είναι 
δυνατή η ανάληψη υποχρεώσεων συµφώνα µε τις πραγµατικές ανάγκες, 
δηµιουργώντας κίνδυνο ανεπαρκούς διαχείρισης και πιθανών καταστροφών 
στην παραγωγή.  

3. το γεγονός ότι η  υπηρεσία πρότεινε την αύξηση των τελών άρδευσης που δεν 
αποδέχτηκε το δηµοτικό συµβούλιο του δήµου Έδεσσας. 

 
προτείνει την παραχώρηση της χρήσης της άρδευσης σε ενδιαφεροµένους αγρότες-
παραγωγούς και την αυτοδιαχείριση της από τους  ίδιους, ώστε να µειωθεί το κόστος 
παραγωγής των αγροτών µέσα από την άµεση και καλύτερη διαχείριση και οργάνωση και 
ταυτόχρονα να µην επιβαρύνεται ο ∆ήµος µε το έλλειµµα που δηµιουργείται από την εν 
λόγω υπηρεσία, επιβάλλοντας µόνο ένα πάγιο τέλος που θα καλύπτει τυχόν έξοδα που θα 
συνεχίσουν να βαρύνουν το ∆ήµο και µετά την παραχώρηση» . 
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Στη συνέχεια δόθηκε ο λόγος στον Αντιδήµαρχο Αγροτικής ανάπτυξης κ. 

Χρήστο Πέτκο, ο οποίος ανάφερε τα εξής: Μετά από Γενική Συνέλευση των κατοίκων 

της Τ.Κ. Νησίου, η οποία οµόφωνα αποφάσισε τη σύσταση αστικής µη 

κερδοσκοπικής εταιρείας για τη διαχείριση της λειτουργίας της άρδευσης, το 

Συµβούλιο της Τ.Κ. Νησίου εισηγείται – προτείνει οµόφωνα στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο 

την παραχώρηση της χρήσης των εγκαταστάσεων άρδευσης στην υπό σύσταση 

αστική µη κερδοσκοπική εταιρία, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 185 του Ν. 

3463/2006.   

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση κατά την οποία ο λόγος δόθηκε 

διαδοχικά στα µέλη του ∆ηµοτικού Συµβουλίου προκειµένου να εκφράσουν τις 

απόψεις τους. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασίλειος ∆ηµητριάδης, ανέφερε τα εξής: Η δική 

µου η πρόταση είναι να αναβληθεί η συζήτηση του θέµατος για το επόµενο 

συµβούλιο.  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χρήστος ∆ασκάλου, ανέφερε τα εξής: Είναι ένα 

σοβαρότατο θέµα το οποίο θα πρέπει να το δούµε πολύ σοβαρά γιατί τα 

προβλήµατα που υπάρχουν και θα αναλύσω παρακάτω είναι πάρα πολύ σοβαρά. 

Αµφισβητώ τα οικονοµικά νούµερα γιατί λέει ότι τα έξοδα είναι 950.000€ και τα 

βεβαιωθέντα 426.000€, δεν είναι έτσι. Η διαφορά είναι 130.000€ τουλάχιστον σε δύο 

συνεχόµενες χρονιές. Εδώ στα έξοδα έχει βάλει η υπηρεσία όλα τα έξοδα που έχουν 

να κάνουν µε την άρδευση, ακόµα και την άρδευση του γηπέδου του Ριζαρίου είναι 

µέσα σε αυτά. Έχω εδώ τα στοιχεία από τις προηγούµενες χρονιές είναι 530,000€ τα 

έξοδα και τα βεβαιωθέντα είναι γύρω στις 400,000€, αυτή είναι η διαφορά του 

ελλείµµατος, 130,000€ για δύο συνεχόµενες χρονιές. Άρα αυτό το οποίο είναι στην 

εισήγηση δεν αληθεύει για τη λειτουργία των αρδευτικών. Μάλιστα προτείνει η 

οικονοµική υπηρεσία, δεν ξέρω αν γνωρίζουν από άρδευση,  να τα δώσουνε στους 

ενδιαφερόµενους για να µειωθεί το κόστος παραγωγής µέσα από την άµεση και 

καλύτερη διαχείριση και οργάνωση και µάλιστα λέει ότι θα επιβληθεί κι ένα πάγιο σε 

όποιες οµάδες παραχωρηθούν για χρήση τα δίκτυα.  Θέλω να ρωτήσω τον 

Πρόεδρο του Τοπικού Συµβουλίου τι τους οδήγησε να κάνουν το αίτηµα αυτό, διότι 

στη Γενική Συνέλευση ήταν περίπου 25 άτοµα ενώ οι χρήστες  είναι πάνω από 150. 

Νοµίζω ότι θα πρέπει να προβείτε σε άλλη ενέργεια για να δείτε αν συµφωνεί το 

χωριό για τη χρήση γιατί έχουµε να κάνουµε µε τη χρήση, για χρήµατα, για 

παραγωγές. Θα ήθελα να µου πείτε το σκεπτικό σας, πως θα µειώσετε το κόστος 
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διότι παρακάτω στην τοποθέτησή µου θα σας αναλύσω ότι µόνο για το 2013  ο 

∆ήµος σας επιχορήγησε µε 40.000€. Αυτές τις 40.000€ που σας επιχορήγησε ο 

∆ήµος εσείς θα καταφέρετε να τις µειώσετε κι άλλο;  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Γεώργιος Παρθενόπουλος, ανέφερε τα εξής: 

Συµφωνώ στο να αναλάβουν τα χωριά τα ίδια τις γεωτρήσεις, όµως θα πρέπει, σε 

συνέχεια κι αυτού που είπε ο κ. ∆ασκάλου, όσον αφορά παράδειγµα το θέµα των 

γεωτρήσεων που είναι σκέτες νοµίζω ότι δεν υπάρχει πρόβληµα, εκεί που 

µπερδεύονται µε τα υπόλοιπα νερά, τα τρεχούµενα, εκεί όντως υπάρχει µεγάλο 

πρόβληµα και πρέπει να το δούµε. Είµαι σίγουρος ότι όταν θα πάρουν τη διαχείριση 

των δικτύων, σίγουρα θα επισκευαστούν άµεσα κάποιες βλάβες, όµως θα πρέπει 

πριν τα δώσουµε να υπάρχουν και κάποιες δεσµεύσεις, να υπάρχουν κάποιες 

εγγυήσεις, γιατί αύριο αν δώσεις σε κάποια οµάδα µία γεώτρηση, η οποία  

µεθαύριο καεί και έρθει και σου πει έλα πάρ΄ την και κάν΄ την εσύ και φυσικά επειδή 

όλα θα έρθουν στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο θα αναγκαστούµε να τα φτιάξουµε. Θα 

πρέπει όλοι αυτοί που θα αναλάβουν αυτή τη δουλειά, να έχουν κάνει τις ρυθµίσεις 

που πρέπει, δηλαδή πρώτα από όλα πρέπει να έχει ένα καταστατικό, πρέπει να γίνει 

τουλάχιστον ένας κανονισµός. Είµαι σίγουρος ότι οι γεωτρήσεις σε όλα τα χωριά 

από την ώρα που θα πάνε σε ιδιώτες, σε οµάδες, µπορεί να λειτουργήσουν 

καλύτερα. Το κόστος θα αυξηθεί, στο µόνο χωριό που µπορεί να υπάρξει  µείωση 

είναι το δικό µας. Εµείς από τον Ιούνιο έχουµε µία έτοιµη πρόταση και ζητάµε να 

δοθούν στην Ενεργειακή και θα σας την καταθέσουµε. Εγώ προτείνω να αναβληθεί 

και να δούµε τι προϋποθέσεις θα µπουν που θα διασφαλίζουν. Πρώτα από όλα 

πρέπει να δεσµευτούν αυτοί που θα τα πάρουν, ότι θα ποτίζεται όλο το αγρόκτηµα, 

ότι πρέπει όλοι αυτοί που ποτίζουν στις συγκεκριµένες περιοχές, θα ποτίζουν ούτως 

άλλως κι αν υπάρχουν αύριο µεθαύριο κάποιοι να µπορούν να µπουν µέσα σε 

αυτή τη διαδικασία. Εγώ το έκανα αυτό πριν από 18 χρόνια στη Ζέρβη και τους 

έδωσα τις γεωτρήσεις, φρόντισα όµως πρώτα να µπουν αυτά τα πράγµατα και 

σήµερα για το µόνο που µε ευγνωµονούν είναι αυτό, ότι πήραν τις γεωτρήσεις και 

ησυχάσανε.  Νοµίζω ότι πρέπει να το ξαναδούµε και να γίνει µια συνολική απόφαση.   

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ.  Αντώνιος Ρυσάφης, ανέφερε τα εξής: Στην 

εισήγηση γράφει στην υπό σύσταση εταιρεία µη κερδοσκοπική εταιρεία, άρα δεν έχει 

συσταθεί η εταιρεία, άρα δεν έχουµε το καταστατικό, δεν ξέρουµε ποιος θα είναι ο 

σκοπός που θα αναγραφεί στο καταστατικό αυτό. Πρώτον να εξασφαλίσουµε τις 

όποιες εγγυήσεις για το περιουσιακό στοιχείο που θα τους παραχωρήσουµε για 
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χρήση. Η διάρκεια ποια θα είναι δεν προκύπτει από πουθενά και δεν ξέρω κατά 

πόσο είναι νόµιµο να παραχωρήσουµε προς χρήση δηµοτική περιουσία και το ποιο 

σηµαντικό ερώτηµα, ποιος είναι ο πραγµατικός λόγος, πέρα από τους τοπικούς 

κατοίκους, για την δηµοτική αρχή ποιος είναι ο λόγος που τα δίνουµε σε ιδιώτες;      

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ.  Ιωάννης Χατζόγλου, ανέφερε τα εξής: Θεωρώ ότι 

είναι ένα µέτρο το οποίο πρέπει να προχωρήσει έστω και πιλοτικά για να γίνει κι η 

διερεύνηση της νοµιµότητας κατά πόσο µπορούµε να δώσουµε τη χρήση των 

δικτύων άρδευση και των αντλιοστασίων. Εκείνο που είναι σηµαντικότερο στην 

απόφασή µας αυτή είναι ότι πλέον πάµε σε µία αποκεντρωµένη διαχείριση, η οποία 

ξεφεύγει από τα πλαίσια του ∆ήµου. Ο ∆ήµος δεν µπορεί να είναι αυτός ο οποίος 

διαχειρίζεται τα πάντα και δίνει µε αυτό τον τρόπο τη δυνατότητα να εξυπηρετηθούν 

µε το καλύτερο τρόπο οι ανάγκες των τοπικών κοινωνιών, ιδιαιτερότητες του κάθε 

παραγωγού και καθιστά υπεύθυνη την τοπική κοινωνία για την άρδευση των 

κτηµάτων και ταυτόχρονα αναλαµβάνουνε οι ίδιοι τη διαχείριση των βλαβών και των 

επιµέρους προβληµάτων τα οποία παρουσιάζονται  κι ο ∆ήµος δεν µπορεί να 

άπτεται καθηµερινά να είναι καθηµερινά παρόν να βελτιώσει ή να λύσει τα 

προβλήµατα. Θα πρέπει να επισηµάνουµε κάτι άλλο, δεν µπορεί να γίνει 

διαχωρισµός ή αποκλεισµός καλύτερα κάποιων παραγωγών. Στην υπό σύσταση 

αυτή οµάδα θα πρέπει σίγουρα να συµµετέχουν όλα τα µέλη της Τοπικής 

Κοινότητας τουλάχιστον των παραγωγών και αυτών ακόµη οι οποίοι δεν κατοικούν 

στην Τοπική Κοινότητα. Ένα άλλο θέµα που πρέπει να δούµε είναι η µείωση του 

κόστους. Όντως ο ∆ήµος, αν προχωρήσουµε σε αυτή τη λύση, µειώνει  το κόστος 

για τον κάθε παραγωγό. Επίσης γνωρίσαµε φέτος το πρόβληµα των υδρονοµέων, 

λύνετε το ζήτηµα µε αυτό τον τρόπο.  Η Τοπική Κοινότητα θα µπορέσει να λύσει τα 

προβλήµατα αυτά και µε τους υδρονοµείς που θα ορίσει αλλά πολύ περισσότερο η 

άµεση ανταπόκριση η οποία θα υπάρχει προς τον κάθε παραγωγό. Το 

σηµαντικότερο είναι ότι θα πρέπει να υπάρχει µία δέσµευση του ∆ήµου  για τη 

βελτίωση και την επέκταση των δικτύων άρδευσης. Είµαι σίγουρος ότι µε αυτό τον 

τρόπο θα περισσέψει το νερό σε αρκετά χωριά να ποτιστούν περισσότερα 

χωράφια. Εδώ θα είναι ο ∆ήµος ο οποίος θα είναι αρωγός σε αυτή την προσπάθεια 

να επεκταθούν τα δίκτυα και να βοηθηθούν περισσότεροι παραγωγοί.  

Ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Νησίου κ. Χρήστος Τσαπκίνης, ανέφερε τα εξής: Ο 

κύριος λόγος που µας οδήγησε σε αυτή την απόφαση είναι ότι το κόστος χρόνο µε 

το χρόνο στο ∆ήµο αυξάνεται αντί να µειώνεται. Πριν από 3-4 χρόνια που είχαµε οι 
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οµάδες τη διαχείριση το κόστος ήταν πολύ πιο χαµηλό και νοµίζουµε ότι µε αυτή τη 

διαδικασία µπορούµε να το πετύχουµε.  

Ο Αντιδήµαρχος κ.  Χρήστος Πέτκος, ανέφερε τα εξής: Συµφωνώ ότι η 

άρδευση τα τελευταία χρόνια έχει µια διαφορά µεγάλη, σίγουρα µε τα έξοδα που 

αναφέρατε επιβαρύνεται η άρδευση µε κάποια αντλιοστάσια και κάποια έργα που 

ήταν εκτός περιοχής αρδεύσεως. Εµείς σεβαστήκαµε την απόφαση του Τοπικού 

Συµβουλίου και ο στόχος µας ήταν αυτός. Επειδή στη χρήση του 2014 είχαµε πολλά 

προβλήµατα µε τους υδρονοµείς που δεν µπορέσαµε να προσλάβουµε στην ώρα 

τους, µε τις αποφάσεις ότι χρειάζεται να προχωρήσουµε στις κατασχέσεις των 

αγροτεµαχίων κ.λπ. και πήραµε την απόφαση να τη δώσουµε σε οµάδες. 

Συζητήσαµε µε κάποιες οµάδες της περιοχής µας, της περιοχής της Άρνισσας κ.λπ. 

οι οποίες  αντίστοιχα έχουν το κοστολόγιό τους σχεδόν 30% µειωµένο από ότι 

έχουµε στο ∆ήµο. Και έχουν και αποθεµατικά κεφάλαια. Για το 2015 έχουµε βάλει 

στον Προϋπολογισµό κάποια ποσά για να στηρίξουµε αυτές τις οµάδες στο 

ξεκίνηµά τους όσο µπορούµε περισσότερο.  

Ο ∆ήµαρχος κ.  ∆ηµήτριος Γιάννου, ανέφερε τα εξής: Συµφωνείτε ότι η 

σηµερινή κατάσταση θα πρέπει να αλλάξει εκ των πραγµάτων. Λέτε ότι δεν πάνε 

καλά τα πράγµατα. Προϋπολογιστικά δεν βγαίνει το όλο σύστηµα γιατί σε 

ισοσκελισµένους προϋπολογισµούς θα πρέπει ότι παίρνεις  να το δίνεις. Εδώ δεν 

παίρνουµε και το δίνουµε. ∆εν θέλω να κατηγορήσω τους συνδηµότες µας αλλά 

δεν έχουν αυτή τη δυνατότητα, θα µου πείτε αν είναι µέσα σε µια οµάδα θα τα βρουν 

τα λεφτά. Εδώ θα πρέπει να πούµε ότι το Νησί πριν από λίγα χρόνια διαχειριζόταν 

αυτή τη κατάσταση και τότε πάλι χρησιµοποιήσαµε ένα χαϊκαλισµό,  ότι ο ένας τα 

παίρνε κι ο άλλος δεν τα παίρνε.  Πλέω πως γίνεται να έχουµε µία ισονοµία σε έναν 

∆ήµο όπου 3 ή 4 ή 5 χωριά διοικούνται από τον ΤΟΕΒ κι άλλα διοικούνται από το 

∆ήµο. ∆ηλαδή υπάρχει µία κατάσταση που είναι συγκεχυµένη. Θα πρέπει να δούµε 

πως µπορούµε να βελτιώσουµε αυτή την κατάσταση. Επίσης, θα πρέπει να δούµε 

ότι οι συµπολίτες µας  µερικοί πληρώνουν µερικοί δεν πληρώνουν. Είναι πασιφανές 

ότι µέσα στις ίδιες κοινωνίες δηµιουργείται ένα τεράστιο πρόβληµα κι ερχόµαστε 

εµείς σαν ∆ήµος να το αντιµετωπίσουµε. ∆εν έχουµε αυτούς τους µηχανισµούς ή 

δυστυχώς δεν ενεργοποιούµε αυτούς τους µηχανισµούς οι οποίοι µας επιτρέπουν 

να κάνουµε  κατασχέσεις ή να  µπούµε σε άλλη διαδικασία η οποία θα είναι 

επώδυνη και απάνθρωπη για τους συµπολίτες µας, οι οποίοι µε αυτό τον τρόπο θα 

καταδικαστούνε στην µη παραγωγή. Τηρώντας λοιπόν όλες αυτές τις διαδικασίες 
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και βλέποντας ότι οι Προϋπολογισµοί µας θα πρέπει να είναι ισοσκελισµένοι θα 

πρέπει επίσης να δούµε πως τα δίκτυα τα οποία θα δώσουµε προς χρήση να είναι 

άρτια και να είναι λειτουργήσιµα., αυτός είναι ο µεγάλος µας φόβος. Φέτος να 

ξέρετε ότι τον Προϋπολογισµό τον κάναµε µε βάση αυτά τα δεδοµένα, ότι µερικές 

από αυτές τις ενέργειες θα παραχωρηθούν στους συνδηµότες µας ούτος ώστε να 

λειτουργήσουν αυτόνοµα.   

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Μιχαήλ Φουνταλής, ανέφερε τα εξής: Εδώ 

ταιριάζει γάντι αυτό που λέει ο λαός µας «πονάει κεφάλι κόβουµε κεφάλι» δηλ. επειδή 

είναι προβληµατική η διαχείριση του όλου συστήµατος της άρδευσης, εµείς τι λέµε 

ας φύγει από εµάς, ας το πάρουν οι Νησιώτες κι ας βγάλουν τα µάτια τους µετά, 

γιατί οι ίδιοι θα ευθύνονται για τις ποµόνες και το ηλεκτρικό ρεύµα, οι ίδιοι για τις 

ζηµιές αν καεί µια αντλία, οι ίδιοι θα πρέπει να βρουν τα µέσα για να την 

αντικαταστήσουν, αν υπάρχουν ζηµιές στο δίκτυο πρέπει οι ίδιοι να έχουν τους 

πόρους για να µπορέσουν να αποκαταστήσουν τις βλάβες. Όταν µια χρονιά δεν 

πάει καλά και δεν θα έχουν λεφτά και δεν θα πληρώσουν τη ∆ΕΗ και δεν θα τους 

δίνει η ∆ΕΗ ρεύµα την άλλη χρονιά,  τι θα γίνει; Εµείς λοιπόν µέσα στη λογική του ότι 

αυτός που είναι χρήστης, αυτός πληρώνει κι επειδή οι ισολογισµοί πρέπει να είναι 

ισοσκελισµένοι, λέµε τώρα πάρτε εσείς οι οµάδες των παραγωγών τη διαχείριση των 

νερών κι από εκεί και πέρα κάντε ότι νοµίζετε και µε τους υδρονοµείς και µε τις 

ποµόνες και µε τα δίκτυα κ.λπ. Μπορεί να πήραµε τώρα την πιο εύκολη, κατά κάποιο 

τρόπο απόφαση για την Τοπική Κοινότητα και µάλιστα εγώ δεν διαφωνώ ότι οι ίδιοι 

αισθάνονται ότι σήµερα µπορεί να είναι καλύτερα, αλλά θέλω να πω στους 

αγαπητούς αγρότες και στην Τοπική Κοινότητα, κάνουν λάθος, θα το βρουν 

µπροστά τους, είναι λαθεµένη αυτή η απόφαση γιατί τα πράγµατα θα πάνε από το 

κακό στο χειρότερο. Όσον αφορά τη διαχείριση, είναι τραγικό αυτό που συµβαίνει, 

βρισκόµαστε σε µια περίοδο όπου πραγµατικά όλα λειτουργούν ανταποδοτικά. Άρα 

λοιπόν εµείς πρέπει να φροντίσουµε πριν πεινάσουµε να µαγειρέψουµε και να 

προστατέψουµε τους αγρότες, ακόµα και σήµερα που µπορεί να λένε οι ίδιοι ότι θα 

έχουνε µειωµένο κόστος. Αυτό µπορεί να είναι για µια χρονιά, την  επόµενη χρονιά 

και µεταξύ τους θα σκοτώνονται, γιατί οι χρονιές δεν θα είναι όλες ίδιες, γιατί 

υπάρχουν χρονιές που δεν παίρνουν δεκάρα από την παραγωγή τους και τότε τι θα 

κάνουν; Τότε θα λένε αµάν ∆ήµε έλα να µε σώσεις κι ο ∆ήµος θα λέει χαιρετίσµατα, 

είναι δικά σας βρείτε τη λύση. Γι αυτό λοιπόν εγώ προτείνω να καταψηφίσουµε αυτή 

την απόφαση και να µη δεχθούµε να περάσει η άρδευση από το ∆ήµο στους 
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αγρότες τους ίδιους.  Αν ο ∆ήµος θέλει να εξυπηρετήσει τους πολίτες, πρέπει να 

κρατήσει αυτή την υπηρεσία  και να την βελτιώσει έτσι ώστε να έχουν φτηνό νερό οι 

αγρότες στα χωράφια τους για να µπορέσουν να ξεπεράσουν τις δυσκολίες µε την 

αύξηση του κόστους παραγωγής.  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χρήστος ∆ασκάλου, ανέφερε τα εξής: Νοµίζω 

κανένας εδώ µέσα δεν θα ήθελε ένα αρδευτικό σύστηµα σε όλο το ∆ήµο, το οποίο 

δεν λειτουργεί σωστά οικονοµικά αλλά και στην ώρα του. Το να γίνει η βλάβη µετά 

από 2-3 µέρες, νοµίζω κανένας δεν το θέλει, γιατί όλο το βάρος αυτής της 

υπόθεσης το παίρνουν οι Αντιδήµαρχοι Τεχνικών Υπηρεσιών, Αγροτικής ανάπτυξης 

και Οικονοµικών και µετά οι Πρόεδροι, οι οποίοι επί 24ωρου βάσης ασχολούνται µε 

την άρδευση και δίνουν λύσεις στον τόπο τους. Οι  Πρόεδροι είναι αυτοί που δίνουν 

τις λύσεις, γιατί έχουν και τις πλάτες του ∆ήµου. Άρα νοµίζω ότι όλοι µας συζητάµε 

για µια σωστή λειτουργία της άρδευσης. Θα ήθελα πραγµατικά οι αγαπητοί 

Πρόεδροι να µε ακούσουν, γιατί θα βάλω κάποια θέµατα που θα µας 

προβληµατίσουν όλους. Στο Νησί πριν 3 χρόνια τα λειτουργούσε η οµάδα, επί 

πολλά χρόνια ζητούσατε να τα πάρει ο ∆ήµος και εµείς δεν θέλαµε γιατί ξέραµε τα 

προβλήµατα. Πάντα ήσασταν µέσα, µη ξεχνάτε από το 2006 η ∆ΕΗ πλέον ότι έβλεπε 

∆ήµο Έδεσσας πήγαινε κι έπαιρνε τα χρήµατα, δεν ζητούσε χρήµατα από εσάς για 

το ρεύµα, ζητούσε από τον ∆ήµο. Εσείς µαζεύατε όσα µαζεύατε και τα φέρνατε στο 

∆ήµο. Όταν χαλούσε η αντλία ενισχύαµε την οµάδα. Άρα δεν θα µειώσετε το 

κόστος, εκτός αν εννοείτε ότι αντί για τρεις υδρονοµείς  θα πάρετε έναν ή δύο χωρίς 

ασφάλεια. Αν στο µυαλό σας το έχετε αυτό, ξεχάστε το, γιατί θα σας καταγγείλει ο 

ίδιος ή κάποιος πολίτης. Άρα θα οδηγήσετε κάποιους στην παρανοµία µε 

ανασφάλιστη εργασία. Γι΄αυτό πιστεύω αυτές τις 40.000€ που επιδοτούσε ο ∆ήµος 

το Νησί, ήταν σαν επένδυση και γι΄αυτό η επένδυση στον αγρότη έρχεται µετά στον 

έµπορα και στην αγορά. Όταν ενισχύεις τους αγρότες του ∆ήµου, ενισχύεται όλη η 

αγορά της Έδεσσας. Θα αναγκαστείτε να βγάλετε ΑΦΜ, ποιος πρόεδρος θα 

αναλάβει την ευθύνη;  Άρα θα ζητάνε οι παραγωγοί από εσάς βεβαιώσεις για να τις 

βάζουν στα κοστολόγια των εξόδων τους. Ποιός πρόεδρος θα αναλάβει όλη αυτή 

την ευθύνη απέναντι αν θέλεις και σε ενδεχόµενες δικαστικές διαµάχες, απέναντι 

στους πολίτες, απέναντι στην είσπραξη των χρηµάτων; Ο ∆ήµος έχει έναν 

µηχανισµό, όποιος χρωστάει πάνω από 300.000€ τα στέλνει στην εφορεία και τα 

εισπράττει, πώς θα παίρνετε τα χρήµατα εσείς από τους παραγωγούς; Ο ∆ήµος 

που έχει τους µηχανισµούς και δεν µπορεί. Ποιος πρόεδρος βάζει το κεφάλι του στον 
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τορβά; Ένας να µην ποτίσει σωστά και κάνει καταγγελία και αγωγή ότι έχασε την 

παραγωγή του, ο πρόεδρος θα πάει στα δικαστήρια. Αν γίνει µία σοβαρή και 

µεγάλη βλάβη, εγώ σαν προµηθευτής και τεχνίτης θα ζητάω τα χρήµατα από τον 

πρόεδρο, ενώ τώρα εγγυητής είναι ο ∆ήµος. Μέχρι τώρα έβαζε τα χρήµατα ο 

∆ήµος, αυτό  όµως δεν µπορεί να το κάνει ο πρόεδρος της εταιρείας. Για να γίνει 

αυτό υπάρχουν δύο προϋποθέσεις, η πρώτη και βασικότερη προϋπόθεση είναι να 

γίνει αλλαγή ονόµατος στη ∆ΕΗ, από ∆ήµος να πάει στην εταιρεία. Για να γίνει 

αλλαγή ονόµατος χρειάζεται να πάρει άδειας χρήσης και λειτουργίας του νερού και 

της ποµόνας. Ξέρετε τι σηµαίνει αυτό για το Νησί; Έχετε τρεις αντλίες από τη λίµνη 

του Άγρα, είναι δυνατόν να πάρουν χρήση; Αποκλείεται, άρα εκείνες οι αντλίες θα 

νεκρώσουν, δεν πρόκειται να πάρουν χρήση. ∆εν είναι δυνατόν να γίνει αλλαγή 

ονόµατος, δεν µπορεί να γίνει. Άρα σηµαίνει ότι θα πρέπει να δούµε πολύ σοβαρά 

τις άδειες χρήσης του νερού και τις άδειες λειτουργίας των εγκαταστάσεων. Εάν 

πουληθεί η µικρή ∆ΕΗ, πως θα αντιµετωπίσει η οµάδα την ∆ΕΗ; Ενώ ο ∆ήµος νοµίζω 

θα είναι πιο ισχυρός, θα µπορέσει να το αντιµετωπίσει. Με την υψοµετρική διαφορά 

των 120 – 130 µέτρων οι πηγές σας µπορούν να δώσουν, το είχαµε εξετάσει, από ότι 

µαθαίνω στον Προϋπολογισµό έχετε βάλει ένα χρηµατικό ποσό να διερευνηθεί, να 

γίνει υδροηλεκτρικό. Το υδροηλεκτρικό θα το πάρει ο ∆ήµος, δεν θα το πάρει η 

οµάδα.  Άρα το ρεύµα αυτό που θα έχει όφελος δεν µπορεί να σας το δώσει. Θα 

µπορεί να συµψηφίσει το ρεύµα της πτώσης µε το ρεύµα των αντλιοστασίων που 

έχετε στο χωριό, άρα είναι ένα όφελος για εσάς. ∆εν µπορείτε να µειώσετε το  

κόστος µε τίποτα, διότι η αµεσότητα του ∆ήµου, είτε µε τα µηχανήµατα είτε  µε την 

πίεση είναι πάρα πολύ καλύτερη. Πιστεύετε ότι  µετά από 2-3 χρόνια θα βρίσκεται 

υποψήφιος πρόεδρος να αναλάβει τέτοια ευθύνη; Εγώ σας λέω ότι δεν θα τολµήσει 

κανένας να αναλάβει αυτή την ευθύνη, διότι σήµερα τι γίνεται µε τους προέδρους 

των Τοπικών συµβουλίων, 24 ώρες το 24ωρο είναι στο σπίτι, στο τηλέφωνο 

¨πρόεδρε βλάβη, πρόεδρε ο υδρονοµέας δεν µου δίνει νερό ή έφυγε¨. Όλα αυτά τα 

αντιµετωπίζει ο Πρόεδρος του Τοπικού Συµβουλίου και πραγµατικά είναι άξιοι αυτοί 

σε όλα τα χωριά που αντιµετωπίζουν όλα αυτά τα προβλήµατα. Πως θα τα 

αντιµετωπίσει όλα αυτά ο Πρόεδρος; Πως θα µπορέσει να έχει τη δύναµη αυτή και 

να αντιπαλέψει και τη ∆ΕΗ και τους κακόβουλους; Λύσεις υπάρχουν, ενδεχόµενες 

σπατάλες µπορεί να υπάρχουν. Άρα να κάτσουµε να δούµε µε τα σηµερινά 

δεδοµένα τι µπορούµε να λύσουµε, π.χ. είχατε δύο υδρονοµείς, ζητήσατε πέρυσι να 

γίνουν τρεις, τώρα θα τους κάνετε εσείς έναν ή δύο; Οι υδρονοµείς να φτιάχνουν οι 
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ίδιοι τις βλάβες µε τα χρήµατα που παίρνουν, δεν χρειάζεται να παίρνουµε άλλους. 

Άρα πρέπει να βρούµε τέτοιους υδρονοµείς που θα µπορούν να φτιάχνουν και τις 

βλάβες, να µην πληρώνουµε. Νοµίζω ότι κάνετε πάρα πολύ µεγάλο λάθος  γι΄αυτό 

εγώ ψηφίζω όχι, και σας εφιστώ την προσοχή, µην κάνετε αυτό το λάθος.       

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασίλειος ∆ηµητριάδης, ανέφερε τα εξής: Σε µια 

δήλωσή, πριν από περίπου 10 ηµέρες ήδη είχα επισηµάνει ότι το επόµενο στάδιο 

ιδιωτικοποίησης ή παραχώρησης σε ιδιώτες είναι τα νερά, κι αυτό όχι επειδή είχα 

διαβάσει κάποιο πρόγραµµα της συγκεκριµένης παράταξης που διαχειρίζεται και 

διοικεί τον ∆ήµο, µακάρι να υπήρχε και να ήταν επεξεργασµένο, απλώς όλα αυτά 

βασίζονται σε µία συνέντευξη ενός στελέχους της παράταξης που είχε δοθεί 

προεκλογικά. Επιµένω σε αυτό, ότι η παράταξη δεν έχει πρόγραµµα, δεν έχει 

σχεδιασµό, βαδίζει στο άγνωστο µε βάρκα την ελπίδα. Η βάρκα όπου εκεί µία λέξη 

κυριαρχεί ¨ιδιωτικοποίηση¨ . Ήδη σε λιγότερο από 4 µήνες  έχουµε παραχωρήσει σε 

ιδιώτες την υπηρεσία καθαριότητας, έχουµε κλείσει κι οδηγήσει σε λύση κι 

εκκαθάριση τη ∆ηµοτική επιχείρηση Καταρρακτών, έστω και πιλοτικά πηγαίνουµε 

στα νερά, διάφορες φήµες ακούµε στην πόλη ότι το επόµενο θα είναι η 

παραχώρηση του κολυµβητηρίου σε ιδιώτες, εγώ είπα και για τις κοινωνικές δοµές 

ότι αργά ή γρήγορα θα γίνει κι αυτό. Άρα λοιπόν, πάτε πολύ καλά, µέσα σε βάθος 

πενταετίας, όπου λήγει η θητεία σας, δεν θα υπάρχει τίποτα στο ∆ήµο. Να δούµε 

ποιος θα είναι ο λόγος ύπαρξης του ∆ήµου. Όσον αφορά το συγκεκριµένο θέµα, 

νοµίζω ότι η απόφαση των κατοίκων είναι πολύ βιαστική, πιστεύω ότι επηρεάστηκαν 

από κάποιους, δεν έχουν λάβει υπόψη τους όλες τις παραµέτρους. Ακόµα η εταιρεία 

δεν έχει συσταθεί να ξέρουµε ακριβώς πως θα λειτουργεί αυτή η εταιρεία.  ∆εν ξέρετε 

λεπτοµέρειες και βιαστικά φέρνετε το θέµα στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο για να πάρει 

απόφαση. Από την αρχή είπα ότι θα πρέπει να συσταθεί η εταιρεία, να υπάρχουν 

όλες οι παράµετροι και να το εξετάσουµε, αν η πλειοψηφία των κατοίκων το 

επιθυµεί, αλλά  να  γνωρίζει όλες τις λεπτοµέρειες. ∆εν πρόκειται εγώ να ψηφίσω, 

αλλά η δική µου πρόταση εξακολουθεί να υπάρχει, θα πρέπει να έρθει σε ένα 

µελλοντικό συµβούλιο µε ξεκαθαρισµένες πια τις λεπτοµέρειες, να έχει συσταθεί η 

εταιρεία κι όλα αυτά.         

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ.  Αντώνιος Ρυσάφης, ανέφερε τα εξής: Συµφωνώ 

απόλυτα µε τον κ. ∆ασκάλου, που έχει και τη γνώση και την εµπειρία. Γι΄αυτό  

δηµιουργούνται οµάδες, γι΄αυτό δηµιουργούνται ∆ήµοι, χώρες εν τι ενώσει είναι η 

δύναµη.  Μεγαλώνεις µια κατάσταση και κάποια πάγια λειτουργικά έξοδα τα 
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πληρώνει ένας ενιαίος φορέας. Γιατί µε την ίδια λογική και την Αστυνοµία να τη 

δώσουµε, καλύτερη αστυνόµευση θα κάνετε στο χωριό, θα βάλετε έναν αστυνόµο 

security. Na τα εκχωρήσουµε όλα γιατί θα είναι πιο λειτουργικά. ∆εν νοµίζω ότι θα 

είναι πιο αποτελεσµατικά. Η αρχή του συνδυασµού µας είναι να υπάρχει 

διαβούλευση µε τον κόσµο, ακούστηκε ότι έγινε κάποια διαβούλευση, δεν ξέρουµε το 

ποσοστό συµµετοχής του κόσµου σε αυτή τη διαβούλευση. Επειδή δεν γνωρίζω εάν 

υπήρχε σωστή ενηµέρωση σε αυτή τη διαβούλευση κι επειδή δεν βλέπω το λόγο να 

συντρέχει άµεση ανάγκη σήµερα να το κλείσουµε το θέµα, πιστεύω ότι είναι φρόνιµο 

να παρθεί αναβολή σήµερα και να το ξανασυζητήσουµε και στο χωριό να γίνει 

ευρύτερη η ενηµέρωση, να τεθούν αυτά τα θέµατα που έθεσε ο κ. ∆ασκάλου, ΑΦΜ. 

Πρόεδρος εταιρείας, τι καταστατικό θα έχει η εταιρεία. Εγώ πιστεύω ότι όλα είναι 

λάθος, γιατί και προεκλογικά σαν συνδυασµός είχαµε πει να γίνει καταγραφή σε 

κάθε χωριό της κάθε ποµόνας. Συµφωνώ ότι θα µειωθεί το κόστος, άλλα µπορούµε 

να το κάνουµε κι εµείς σαν ∆ήµος. Επειδή πέρυσι το Καλοκαίρι του 2013 είχατε ένα 

πρόβληµα στο χωριό κι η ανταπόκριση του ∆ήµου να επισκευάσει τη βλάβη ήταν 

µετά από 2-3 εβδοµάδες κι ήταν ακριβώς στην ποτιστική περίοδο, σήµερα αυτό που 

παίρνουµε απόφαση κι εσείς εγκρίνατε είναι ότι η ∆ηµοτική αρχή δεν µπορεί να 

σταθεί αντάξια απέναντι στα προβλήµατα. Άρα άλλη µία ανικανότητα, άλλη µία 

αδυναµία διαχείρισης, αυτό είναι. Στο βωµό αυτό, επειδή εγώ είµαι αντιπολίτευση και 

δεν θα διοικήσω, θα ήταν ουτοπικό να πω είµαι κατά της παραχώρησης δηλ. να 

παραµείνει ως έχει, αφού η ίδια η δηµοτική αρχή λέει ότι δεν µπορεί να το διοικήσει. 

Άρα η λογική αυτή θα ήτανε ότι θα πρέπει να παραιτηθεί η δηµοτική αρχή που δεν 

µπορεί να το διοικήσει.  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ.  Ιωάννης Σόντρας, ανέφερε τα εξής: Μόλις στην 

πρώτη συνεδρίαση σήµερα, παρακολουθήσαµε τον ορκωτό λογιστή, ο οποίος 

έλεγε το εξής: Πρώτη παρατήρηση στο ∆ήµο είναι ότι πρέπει να αντιστοιχίσει την 

αποµείωση των παγίων µε τα εκτελούµενα έργα. Υπολογίζοντας και θεωρώντας ο 

άνθρωπος το εξής αυτονόητο, ότι οι υποδοµές τις οποίες έχει ο ∆ήµος εντάσσονται 

στη λογική των παγίων, οι οποίες έχουν µία  δυναµική και οι οποίες εµπλουτίζονται 

αποµειώνονται και ανακυκλώνονται µέσα σε µία διαδικασία παραγωγική. Σε αυτή τη 

λογική είναι ενταγµένες κι οι υποδοµές της άρδευσης, παρά το γεγονός ότι έχουν το 

σηµειακό ή τοπικό χαρακτήρα αν θέλετε, στην ουσία εξυπηρετούν την αναπτυξιακή 

υποδοµή του τόπου. Επίσης, εξυπηρετούν αυτήν τη σχέση που πρέπει να έχει µε το 

παραγωγικό δυναµικό του τόπου, ο ίδιος ο ∆ήµος. Έτσι λοιπόν και πάρα πολύ 
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σωστά ο νοµοθέτης δεν επιτρέπει στο ∆ήµο να µπει στη διαδικασία της εκποίησης 

ουσιαστικά,  γιατί γι΄αυτό το πράγµα µιλάµε, δηµοτικής περιουσίας η οποία έχει αυτό 

το δυναµικό χαρακτήρα και παράγει αποτέλεσµα συγκεκριµένο και συντονισµένο µε 

την εθνική στρατηγική. Ακριβώς γι΄αυτό το λόγο και δεν επιτρέπει τον ∆ήµο και 

µπαίνουµε σε διάφορα τερτίπια είτε να χρησιµοποιήσουµε ως πολιορκητικό κλοιό, 

είτε ότι άλλο για να µπορέσουµε να αλώσουµε ένα νοµοθετικό πλαίσιο. Είναι 

ξεκάθαρο, η εθνική αγροτική πολιτική δίνει ορισµένες κατευθύνσεις, σε αυτές είµαστε 

ενταγµένοι κι εµείς. Το µειωµένο τιµολόγιο, η επιδότηση του τιµολογίου για την πρώτη 

εγκατάσταση, η επιδότηση µέσα από προγράµµατα της κατασκευής των 

αρδευτικών έργων, όλα ακολουθούν µία συγκεκριµένη λογική κι αυτήν δεν θα 

µπορέσουµε να τη ξεπεράσουµε,  καταλαβαίνω την αγωνία που έχει η διοίκηση αυτή 

τη στιγµή να ισοσκελίσει το σκέλος της άρδευσης. ∆υστυχώς σε άλλη κατεύθυνση 

πρέπει να κινηθούµε κι όχι σε αυτή την οποία φέρατε σήµερα για να διαχειριστούµε. 

Τέλος θέλω να πω ότι οι άνθρωποι από το Νησί δυστυχώς έχουν παραπλανηθεί. 

Από την αγωνία τους; ∆εν ξέρω. Από κάποιους άλλους; Επίσης δεν ξέρω. Πάντως 

εγκλωβίζονται σε ένα εξαιρετικά επικίνδυνο παιχνίδι. Τέλος, θέλω να βάλω ένα 

ερώτηµα, θα παραδώσουµε σχηµατικά στην εταιρεία τόσα αντλιοστάσια, τόσα 

δίκτυα σωληνώσεων, τόσες αντλίες, µετασχηµατιστές κ.λπ., αυτά αν γίνει µία 

στραβή και καταστραφούν για κάποιο λόγο πως θα αποκατασταθούν, µπορείτε να 

µου πείτε; Πώς θα γίνει η αποκατάστασή τους, γιατί αυτά συνιστούν ένα πλέγµα 

παρέµβασης στο πρωτογενή τοµέα. Είναι δυνατόν αυτό που στηρίζει ένα ολόκληρο 

αγρόκτηµα, µια ολόκληρη κοινωνία να το δώσουµε άκριτα σε µία αστική µη 

κερδοσκοπική εταιρεία; Με αποτέλεσµα τι, την καταστροφή του τόπου;  Όπου τελικά 

επειδή κάποιος Πρόεδρος ή ένα ∆ιοικητικό Συµβούλιο µπορεί να µη δείξει το 

προσήκοντα σεβασµό στην υποδοµή αυτή;      

Ο Αντιδήµαρχος κ. Χρήστος Πέτκος, ανέφερε τα εξής: Προτείνω την αναβολή 

του θέµατος για καλύτερη ενηµέρωση, για να µη νοµίζουν ότι παραπλανήσαµε τον 

κόσµο εµείς. Να γίνει καλύτερη ενηµέρωση σε όλα τα χωριά που θέλουν να κάνουν 

Γενικές Συνελεύσεις και να τους εξηγήσουµε ποια είναι τα έξοδά τους κ.λπ. Ζητώ την 

αναβολή του θέµατος για το επόµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο.   

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ.  Αλέξανδρος Πασχάλης, ανέφερε τα εξής:  Είµαι 

της άποψης ότι πάντα πρέπει να ακούµε την άποψη των τοπικών κοινωνιών, είναι 

πολύ ευχάριστο αυτό που λέει ο Αντιδήµαρχος ότι πρέπει να ενηµερωθούν 

καλύτερα, νοµίζω πως πρέπει να ακούµε και τις τοπικές κοινωνίες τι µας λένε. Πολύ 
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χρήσιµα αυτά που µας είπατε κ. ∆ασκάλου, όµως και οι άνθρωποι στο χωριό για να 

πάρουν  αυτή την απόφαση, που είναι η ζωή τους η ίδια, θα έχουν κάποιο λόγο. 

Ο ∆ήµαρχος κ. ∆ηµήτριος Γιάννου, ανέφερε τα εξής:  Είναι πολιτική µου 

πλέον παρέµβαση και δεν είναι δηµοτική γιατί βαρέθηκα να σας ακούω να µου 

µεταφέρετε εδώ τον τσιπρισµό σας. Μέχρι τώρα δεν είδα πρόταση από σας, ούτε 

για τα σκουπίδια, ούτε για το κέντρο Καταρρακτών, ούτε για την άρδευση. Λέτε 

αόριστα ότι εσείς θα  ιδιωτικοποιήσετε κι εµείς ότι θα σώσουµε την  Ελλάδα, όπως τη 

σώνετε µε τα αντιµνηµόνια. Αυτές οι θέσεις δεν είναι θέσεις υπευθύνων ανθρώπων 

και σας το ξαναλέω, δηλαδή αυτά που δεν µπορούν να πληρώσουν οι αγρότες να 

τα πληρώσουν οι συνδηµότες. Λέτε να βελτιώσουµε την κατάσταση και δεν ακούω   

από εσάς καµία τέτοια παρότρυνση για να έχουµε καλύτερη πόλη. Πρέπει κάποια 

στιγµή να αλλάξουµε πολιτικά και να αλλάξουµε ιδεολογίες, τον τρόπο που 

σκεφτόµαστε. Κάντε ένα βήµα µπροστά κι όταν παίρνετε λέξη – λέξη αυτό που 

λέγεται από κάποιον, µη το µεταφράζετε όπως θέλετε, κάντε λίγο υποµονή θα δείτε η 

καλυτέρευση της ποιότητας δεν εξαρτάτε από την πολιτική, κοµµατική τοποθέτηση, 

αλλά από τις θέσεις του καθενός µέσα στην κοινωνία, αυτό πρέπει να 

εκµεταλλευτούµε, γιατί έχετε ισοπεδώσει τα πάντα. Εµείς δεν λειτουργούµε κοµµατικά 

λειτουργούµε δηµοτικά και θα συνεχίσουµε να το κάνουµε.     

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση του κ. Μιχαήλ 

Φουνταλή, δηλ. να µείνει η άρδευση στο ∆ήµο, µε την οποία τάχθηκαν 9 µέλη του 

∆.Σ. και συγκεκριµένα  οι κ.κ. Μιχαήλ Φουνταλής, Ιωάννης Σόντρας, Χρήστος 

∆ασκάλου, Ελισάβετ Φράγκου – Κυανίδου, Γεώργιος Παρθενόπουλος, Γεώργιος 

Κούκος, Αντώνιος Ρυσάφης, Χρήστος Πισλίνας και Ζωγράφα Αρβανιτίδου – 

Ιωσηφίδου. 

Κατόπιν τέθηκε σε ψηφοφορία η πρόταση του Αντιδηµάχου κ. Χρήστου 

Πέτκου και του ∆ηµοτικού Συµβούλου κ. Βασιλείου ∆ηµητριάδη για την αναβολή της 

λήψης απόφασης, µε την οποία µειοψήφησε µόνο ο κ. Μιχαήλ Φουνταλής.   

Ενόψει των ανωτέρω ο Πρόεδρος καλεί το ∆ηµοτικό Συµβούλιο να 

αποφασίσει σχετικά. 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο αφού έλαβε υπόψη του τα παραπάνω, την από 

18/12/2014 απόφαση του συµβουλίου της Τ.Κ. Νσίου  καθώς και τις διατάξεις των 

άρθρων 93 & 185 του Ν.3463/2006 και 65 του Ν. 3852/2010  

 

 



 15 

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  κ α τ ά  π λ ε ι ο ψ η φ ί α  

Αναβάλλει τη λήψη της απόφασης, προκειµένου να ενηµερωθούν καλύτερα 

οι κάτοικοι της Τ.Κ. Νησίου σχετικά µε το θέµα. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Μιχαήλ Φουνταλής µειοψηφεί µε την παραπάνω 

απόφαση. 

Την παραπάνω απόφαση εγκρίνει και ψηφίζει ο παρευρισκόµενος Πρόεδρος 

της Τοπιικής Κοινότητας Νησίου κ. Χρήστος Τσαπκίνης (άρθρο 67 παρ. 8 του Ν. 

3852/2010). 

Η παρούσα απόφαση πήρε αριθµό  307/2014 

Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΓΚΙΟΥΡΟΣ 

 

 

Ακριβές απόσπασµα  

Έδεσσα  19/1/2015 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ. 

 

 

 

ΦΙΛΙΠΠΟΣ Ν. ΓΚΙΟΥΡΟΣ 

ΤΑ ΜΕΛΗ 

Αρβανιτίδου-Ιωσηφίδου Ζωγράφα, Γιώγας ∆ηµήτριος,  

∆ασκάλου Χρήστος, ∆ηµητριάδης Βασίλειος, ∆ίου  

Αναστάσιος, Ζδρου Αικατερίνη, Ιατρίδου – Βλαδίκα  

Αναστασία, Κατσάρα – Βλάχου Μαρία, Κούκος Γεώργιος, 

Λαµπρόπουλος Κωνσταντίνος,  Παρθενόπουλος Γεώργιος,

 Πασχάλης Αλέξανδρος, Πέτκος Χρήστος, Πισλίνας  

Χρήστος, Ρυσάφης Αντώνιος, Σαµλίδης Μιχαήλ, Σόντρας 

Ιωάννης,  Ταπαζίδης ∆ηµήτριος,  Τσιβόγλου Χρήστος, 

Φουνταλής Μιχαήλ, Φράγκου-Κυανίδου Ελισάβετ,  

Χατζόγλου Ιωάννης.   
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